
У центрі уваги 
питання енерго
господарства 
міста

24 березня відбувся 
онлайн круглий стіл з про
блемних питань енергого
сподарства міста Славутича 
за участі депутатів 
Славутицької міської ради, 
посадових осіб виконавчо
го комітету Славутицької 
міської ради й керівників 
комунальних підприємств 
«УЖКГ» та «Славутич-
Тепломережі».

Учасники дискусії розглянули 
питання можливості підключення 
до електропостачання новозве
дених будинків Добринінського 
кварталу, відсутності вільних по
тужностей у місті, проведення 
ПОТОЧНИХ ремонтних робіт у зо
внішньому освітленні міста, шля
хи вирішення проблем.

За результатом обговорень 
комунальним підприємствам до
ручено надати на розгляд депута
там пропозиції щодо визначення 
стратегічного плану з розвитку 
галузі енергогосподарства міста 
та план першочергових робіт з 
відновлення зовнішнього освіт
лення.

Відділ з питань ЖКГ, тари- 
фоутворення, енергоефектив- 
ності та енергозбереження


